


CLASSIC DRIVER



1965 Mercedes-Benz SL Pagode

Lot sold	USD 77 637 - 110 910 EUR 70 000 - 100 000 (listed)	Lenkung	Links
Baujahr	1965	Innenfarbe	Braun
Getriebe	Schaltgetriebe	Zustand	Gebraucht
Zahl der Sitze	2	Standort	
Anzahl der Türen	2	Kraftstoff	Benzin
Antrieb	Zweirad	Außenfarbe	Weiss
Innenausstattung	Leder	Automobiltyp	Coupé
Losnummer	52		

Beschreibung

From an aesthetic point of view the 230 SL has the heavy task of succeeding the magnificent 190 SL.

The challenge was the enormous but Paul Bracq managed with talent and brio. Going against the grain of the curved style of previous models, the French designer surprised more than a few. The line of the Pagoda remains an original creation, unique in its difference.

Presented at the Geneva Motor Show in March 1963, the 230 SL Pagoda can reach close to 200 km/h and slams the 0 to 100 km/h in 11 seconds. In its category, these performances are at the same level as the best European times of the era. .

Our example has remained in the hands of the Its first owner up until last year which gives it a truly unique history.

D'un point de vue esthétique, la 230 SL possède la lourde tâche de succéder à la magnifique 190 SL.

Le défi était de taille mais Paul Bracq l'a relevé avec talent et brio. Prenant le contre-pied du style galbé des modèles précédents, le designer français en a surpris plus d'un. La ligne de la Pagode demeure une création originale, unique dans sa différence.

Présentée au Salon de Genève en mars 1963, la 230 SL Pagode frôle les 200 km/h et abat le 0 à 100 km/h en 11 secondes. Dans sa catégorie, ces performances la situent au même niveau que les meilleures européennes de l'époque.

Notre exemplaire est resté entre les mains du son premier propriétaire jusqu'à l'an dernier ce qui lui offre un historique rare.

BOULE

Boule

Auctions & Private treaty

Vorname Stéphane

Nachname Boule

2 AVENUE HENRI DUNANT

98000 Monaco

Monaco

Telefonnummer +377-97776140

Fax +33-640220612

Mobiltelefonnummer +377-97776154

<http://www.boule-auctions.com>

<https://www.classicdriver.com/de/car/mercedes-benz/sl-pagode/1965/396267>

© Classic Driver. All rights reserved.